
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 56
Idet der henvises til ministerens svar på BEU alm. del spørgsmål 453
(2013-14), hvori det hedder:
”Som det fremgår af "Status for Arbejdsmarkedsstyrelsens tilsyn med A-kas-
ser og kommuner 2012", modtog styrelsen i 2012 materiale fra kontrolbesøg i
705 virksomheder, hvoraf styrelsen deltog i 449 kontrolbesøg i 1. halvår af
2012. Det fremgår videre af statusrapporten for 2012, at 1.127 personer blev
kontrolleret for, om de modtog ydelser fra en a-kasse”
bedes ministeren redegøre for årsagen til, at tallene i svar på BEU alm. del
spørgsmål 453 er forskellige fra tallene i Statusrapporten for 1. halvår 2012,
hvor Arbejdsmarkedsstyrelsen skriver, at "Arbejdsmarkedsstyrelsen har i 1.
halvår 2012 sammen med andre myndigheder anlagt kontrolbesøg på 605
virksomheder. 1.044 personer er kontrolleret for, om de modtager ydelser fra
a-kasserne"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Engel-Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Engel-Schmidt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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